
Raiffeisen Bank International AG 

Notice 

to the holders of the Securities identified by  

ISIN: AT0000A0GV77 

 

With reference to the notice dated 29 June 2022, the Issuer hereby informs the holders of the securities that 

following the market disruption in accordance with § 14 of the Securities Terms caused by the discontinuation 

of the underlying index RDX® Mining&Metals by the responsible index sponsor Wiener Börse as of 

17 May 2022, the Issuer has decided to prematurely terminate the securities in accordance with § 17 of the 

Securities Terms. It was impossible for the Issuer to determine a substitute index for the Underlying with 

economically justifiable effort, therefore the termination amount had to be determined by the Issuer by reference 

to the last official closing price of the Underlying published by the responsible index sponsor. As such last 

official closing price of the Underlying was zero, the Issuer has determined the termination amount of the 

securities to be zero. Therefore, the securities will be terminated in accordance with § 17 of the Securities Terms 

on 8 December 2023 with a final termination amount of zero, i.e. no redemption payment. 

 

Vienna, 01 December 2023 

Raiffeisen Bank International AG 

  



Raiffeisen Bank International AG 

Mitteilung 

an die Inhaber der Zertifikate identifiziert durch  

ISIN: AT0000A0GV77 

 

Bezugnehmend auf die Mitteilung vom 29.6.2022 teilt die Emittentin den Wertpapierinhabern mit, dass sich die 

Emittentin entschlossen hat aufgrund der Marktstörung gemäß § 14 der Wertpapierbedingungen verursacht 

durch die Einstellung des zugrunde liegenden Index RDX® Mining&Metals zum 17.5.2022 durch den 

zuständigen Indexsponsor Wiener Börse, die Wertpapiere gemäß § 17 der Wertpapierbedingungen vorzeitig zu 

kündigen. Da es der Emittentin nicht möglich war, mit wirtschaftlich vertretbarem Aufwand einen Ersatzindex 

für den Basiswert zu ermitteln, musste der Kündigungsbetrag von der Emittentin unter Bezugnahme auf den 

letzten vom zuständigen Indexsponsor veröffentlichten offiziellen Schlusskurs des Basiswertes bestimmt 

werden. Da dieser letzte offizielle Schlusskurs des Basiswerts bei Null lag, hat die Emittentin den 

Kündigungsbetrag der Wertpapiere mit Null bestimmt. Daher werden die Wertpapiere gemäß § 17 der 

Wertpapierbedingungen am 8.12.2023 mit einem endgültigen Kündigungsbetrag von Null gekündigt, d.h. es 

erfolgt keine Tilgungszahlung. 

 

 

Wien, 1.12.2023 

Raiffeisen Bank International AG 

 

 


